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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    11  
 
 

 
Příspěvek do 35. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 08.10.2014  
 
Žádost o čerpání IF ZŠT 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - Žádost o čerpání IF ZŠT, 30.9.2014  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - Starosta 

 
Materiál zpracoval:  Mgr. Hana Němcová - referentka 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Ředitel Základní školy Kuřim, Tyršova 1255, okres Brno-venkov, příspěvkové organizace Mgr. 
Stanislav Plchot požádal , dle § 31 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, v platném znění, o schválení čerpání  prostředků z investičního fondu školy ve výši 
180.000,-Kč (vizte příloha A). 
Hodnota investičního fondu Základní školy Kuřim, Tyršova 1255, okres Brno-venkov, příspěvkové 
organizace ke dni 29. 09. 2014 je dle sdělení školy 380.510,71 Kč. 
Při nedostatku finančních prostředků v IF lze na základě žádosti a se souhlasem zřizovatele převést 
část rezervního fondu do investičního a tím ho posílit. 
 
Použití investi čního fondu: 
1. oprava 2 dešťových svodů - budova Tyršova      70.000,- Kč 
2. výměna podlahové krytiny ve 2 učebnách - budova Tyršova    90.000,- Kč 
3. oprava chodníku kolem jídelny a kinosálu      50.000,- Kč 
Celkem                   180.000,- K č 
 
Upozorn ění RM: 
Ředitelé škol předkládají každoročně v září vedoucímu OF spolu s návrhem provozního rozpočtu na 
kalendářní rok i předpokládaný roční plán investic. Je důležité, aby ředitelé seřadili plánované 
investiční akce dle priority a neodkladnosti a postupně ho naplňovali. Investiční akce podléhají zákonu 
o veřejných zakázkách a směrnici zřizovatele o veřejných zakázkách. Takto sestavený plán investic je 
potom pro ředitele i zřizovatele přehledný a lépe kontrolovatelný. 
Toto se netýká havárií a neočekávaných událostí, které jsou výjimkou a mají oproti naplánovaným 
akcím přednost. Dle zřizovací listiny je ředitelé řeší neodkladně a zřizovatele o postupu informují. 
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Většina investičních akcí, na které posledního půl roku ředitel ZŠT Mgr. Stanislav Plchot požadoval 
čerpání IF, nebyla uvedena v plánu investic školy na kalendářní rok 2014 a čerpání IF se tak stalo 
nepřehledným. Z výše uvedeného lze vyvodit, že plán investic nebyl ze strany ředitele školy 
promyšlen a není vyloučeno, že na stejnou akci škola žádala a dostala dvakrát. 
 
Nechávám na zvážení RM , jestli by nebylo vhodné upozornit ředitele ZŠT Mgr. Stanislava Plchota na 
zodpovědné promýšlení ročního plánu investic, zvážení pořadí a priority investičních akcí a průběžné 
plnění podstatné části plánu investic v daném roce.  
 
Pro lepší přehlednost čerpání IF, by bylo vhodné, aby ředitelé škol zasílali finální podobu plánu 
investic nejenom vedoucímu OF, ale i vedoucímu OI, radnímu zodpovědnému za školství a referentce 
KÚ - školství. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  s o u h l a s í   s čerpáním prostředků z investičního fondu Základní školy Kuřim, Tyršova 1255, 
okres Brno - venkov, příspěvkové organizace ve výši 180.000 Kč dle žádosti. 
 
Termín plnění: 31. 10. 2014 (ZŠT) 
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